

Weltweit Worldwide

USA – PONCA CITY (OK)
CENTERLINE INC.
www.centerline-inc.com

KAVO – GERMANY
www.kavo-drives.com

UK – LONDON
HOLDERS TECHNOLOGY
www.holders.co.uk

FRANCE – PEILLONNEX
PRECISE FRANCE S.A.
www.precise.fr

ITALY – CINISELLO BALSAMO (MI)
PRECISE ITALIA SRL
www.precise.it

KOREA – SEOUL
HAN KUK FUKUDA
www.fukuda.co.kr

JAPAN – TOKYO
FUKUDA CORPORATION
www.fukudaco.co.jp

TAIWAN – TAIPEI
AUROTEK
www.robot.com.tw

SINGAPORE
SERVO DYNAMICS, PTE, LTD
www.servo.com.sg

Die KaVo Gruppe, gegründet 1909 mit heutigem Hauptsitz in Biberach, Süddeutschland, hat über 3.200 Mitarbeiter und ist der Inbegriff für Spitzentechnologie bei dentalen Instrumenten und Systemen.

Seit über 30 Jahren bietet KaVo für den industriellen Sektor elektrische Antriebstechnik für Hochgeschwindigkeitsanwendungen an. Mit jedem unserer Produkte liefern wir höchste Funktionalität und perfekten Service über die gesamte Produkt-Lebensdauer. Unsere Spitzentechnologie und unsere jahrzehntelange Erfahrung machen uns zum zuverlässigsten Partner der Branche.

The KaVo Group, founded in 1909 with today's headquarters in Biberach, South Germany, employs more than 3,200 people is the epitome for high technology in the field of dental instruments and systems.

For more than three decades KaVo has been offering electrical high-speed drives for industrial applications. With each of our products, we deliver maximum functionality and perfect service over the entire product lifetime. Our top technologies and our decades of experience make us the most reliable partner in the industry.



With Compliments

CENTERLINE INC.
PRECISION SPINDLE ENGINEERING

2110 N. Ash • Ponca City, OK 74601
Bus: 580-762-5451 • Fax: 580-762-4722
e-mail: info@centerline-inc.com • www.centerline-inc.com